
Komisia školstva a sociálnych vecí – mesto Levoča 
 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie Školstva a sociálnych vecí v Levoči, ktorá sa konala  dňa 16. 03. 2023 
o 13. 30 hod. v malej zasadačke MsÚ, Námestie Majstra Pavla 4, Levoča. 

Prítomní: 
Predseda komisie: Anna Kravecová 
 
Členovia komisie školstva a sociálnych vecí prítomní: 
Mgr. Iveta Ferková, PaedDr. Ľubomír Repaský, Mgr. Ján Košík, Mgr. Ladislav Ogurčák, 
Mgr. Štefánia Tomalská, Repaská. 
 
Neprítomná: Mgr. Valéria Mačugová – neúčasť ospravedlnená. 
 
Za oddelenie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva, Školský úrad: 
PaedDr. Mária Choborová - vedúca oddelenia 
Mgr. Dana Ševčíková - odborná referentka 
 
Programom rokovania:  

1. Otvorenie a privítanie 
2. Prerokovanie návrhu delegovania poslancov MZ do rád škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti 
3. Deň učiteľov  
4. Rôzne 
5. Diskusia 
6. Záver 

 

K bodu 1. Rokovanie Komisie školstva a sociálnych vecí otvorila PaedDr. Mria Choborová  a  
privítala všetkých členov, hostí  a požiadala  predsedníčku komisie p. Annu Kravecovú, aby 
prítomných oboznámila s programom rokovania komisie. Prítomní členovia jednomyseľne 
program rokovania schválili. 
 
K bodu 2.  
Predsedníčka komisie Anna Kravecová oboznámila prítomných s návrhom na delegovanie 
členov mestského zastupiteľstva v Levoči  do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 
PaedDr. Ľubomír Repaský informoval prítomných o svojom zámere vzdania sa členstva v rade 
školy ZŠ Š. Kluberta,  z dôvodu plnenia  pracovných povinností, ktoré mu vyplývajú 
z pracovnej náplne zástupcu  ZUŠ aj vyučovacia povinnosť v popoludňajších hodinách. 
PaedDr. Mria Choborová  dala do pozornosti prítomným kompetencie rady školy. Rada školy, 
je iniciatívnym  a poradným samosprávnym orgánom, ktoré vyjadruje a presadzuje verejné 
záujmy a záujmy žiakov, rodičov, pedagogických zamestnancov a ostatných zamestnancov 
v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní úlohu verejnej kontroly, posudzuje a vyjadruje sa 
k činnosti škôl, školských zariadení, z pohľadu školskej problematiky. Výsledným produktom 



zasadnutí rady školy nie je vydanie rozhodnutia alebo príkazu, ale návrh, stanovisko, 
vyjadrenie, odporúčanie.  
 
K bodu 3.  
PaedDr. Maria Choborová  informovala o príprave Dňa učiteľov, ktorý sa uskutoční 28. 03. 
2023 o 17. 00 hod. v priestoroch Mestského divadla. Pani predsedníčka Anna Kravecová 
oboznámila prítomných, že tohto roku nebude oceňovanie učiteľov z dôvodu, že počas obdobia 
posledných troch rokov učitelia boli postavený pred nové situácie súvisiace s pandémiou 
a inými udalosťami, ktoré museli riešiť operatívne. Náročná práca počas tohto zložitého 
obdobia bola skúškou pre všetkých učiteľov, ktorí  zabezpečovali  výchovu a vzdelávanie a 
všetkým patrí poďakovanie za zvládnutie neľahkých výziev.    
 
K bodu 4 
Mgr. Ladislav Ogurčák prítomným podal informáciu o pripravovaných legislatívnych zmenách 
v povinnom  predprimárnom vzdelávaní.  Navrhovaná veková hranica povinného 
predškolského vzdelávania je od 4 rokov veku dieťaťa. Tým je očakávaná väčšia dostupnosť 
výchovy a vzdelávania deti z marginalizovaných komunity a sociálne znevýhodneného 
prostredia. 
 
K bodu 5 
Diskusia prebehla v pokojnej atmosfére a bez výhrad k prerokovaniu   jednotlivých bodov.         
 
K bodu 6 
 
Na záver sa predsedníčka komisie poďakovala všetkým prítomným za účasť.  

 
 
 

 

Zapísala:  PaedDr. Mária Choborová                                               

Overila: Anna Kravecová,  predsedníčka komisie              

 

 

 


